
                                   Referat 
                  Ekstraordinær Afdelingsmøde i Afd. 9 
                                                     21-02-2022 

Tilstede: 

Fra Afdelingsbestyrelsen: Tina, Dorte, Lene, Birthe, Jesper, Ruben og Karen 

Inspektøren for Afd.9: Ole 

Fra Hovedbestyrelsen: Teddy og Bjarke 

Fra Arkitektfirmaet: Casper og Joakim                       
 

Fremmødte beboer 40 stk. 2 havde en fuldmagt med, så der var uddelt 84 
stemmesedler. 

Punkt 1. Valg af dirigent, Teddy blev valgt. 

Punkt 2. Valg af referent, Ruben blev valgt. 

Punkt 3. Casper Blessing fortæller om projektet. 

Ole startede med at byde de fremmødte beboer velkommen, hvorefter han gav 
Casper Blessing ordet, som gennemgik projekt Vindue/Døre, han fortalte lidt om de 
forskellige vinduer og døre både for de gule og hvide huse, han havde en model af et 
topstyret vindue med hvor de fremmødte kunne se hvordan vinduet virker, samt en 
model af opbygningen af vinduet, Hvad tilbuddet indeholder, som er nye vinduer, 
døre kældervinduer, kælderdøre samt facade rens, Rækkefølge af arbejdet, samt 
økonomien i projektet. 

Der blev oplyst at der var fundet 2 prøvelejligheder, en i de hvide (Bildbjerg Parkvej 
3) og en i de gule (Bildbjerg Parkvej 10). 

Vi gik så til spørgerunden, hvor der til økonomien blev spurgt om der var blevet søgt 
tilskud fra landsbyggefonden, Ole sagde at det var der, men vi kunne ikke få et 
tilskud, da huslejen var for lav. 



Der blev spurgt om der må sættes folie på de nye vinduer, hvor Casper sagde at det 
må man ikke, da der er mulighed for en sprængning i vinduet. 

Der blev også spurgt ind til isoleringen i ydervæggene. Vi fik at vide at de vil 
kigge om isoleringen mangler når de sætter de nye vinduer i, og fylde op hvis 
det er tilfældet. 

Der blev også spurgt ind til vindueskarmene (bundpladerne), om de blev 
skiftet, da mange er skæve/hængende, Ole sagde at det gjorde de ikke, men 
de vil blive rettet op samt, at de reetablere evt. skader ved udførsel. 

Punkt 4. Afstemning om projektet 

Der blev stillet et forslag om at afstemningen skulle sendes ud til en urafstemning så 
at så mange som mulig kunne stemme om forslaget, det blev der så stemt om, der 
var 16 for og 39 imod, inden vi gik til afstemningen om projektet, tog Jesper ordret 
og fortalte på vegne af en enig bestyrelse at vi ville anbefale et ja til projektet, så 
blev der stemt, hvor der var 61 stemmer for, og 1 stemte blankt, 22 undlod at 
stemme. 

 

Projekt Vinduer/Døre blev vedtaget. 

Punkt 5. Eventuelt. 

Der var intet 

Ole sluttede af med at takke for et møde i god ro og orden. 

 

 

                                                                     Ruben Vibenholt 

--------------------------------------             ------------------------------------- 

Underskrift (Dirigent)                             Underskrift (Referent) 

 

 


